
L'anti c Alta r Major
A les golfes de les cases s'hi
guarden veritables tresors com
aquesta fotografia inèdita. Es
tracta de l'antic Altar Major de
l'església parroquial de Sant
Bartomeu Apòstol, que fou des-
truït durant l'estiu de 1936; per
tant, és desconegut per gairebé
tots els alpicatins. Fins ara
coneixíem l'altar reconstruït
l'any 1939, que conservava
alguns elements de l'antic (ve-
geu Història Gràfica d'Alpicat
fotografia núm. 423).

L' antic altar correspon al perío-
de en què fou construïda I1 es-
glésia, a final del segle XVIII i en
podem destacar la seva bellesa
i senzillesa, emmarcat dins el
classicisme barroc. En la forni-
cula central hi ha situat sant Bar-
tomeu i als laterals sant Agustí i
sant Antoni. Destaquen els
medallons superiors fets en
baix relleu i a la part de baix dos
rostres que podrien correspon-
dre al rei Carles XIII i la seua
esposa, que van ser qui atorga-
ren el vistiplau a la construcció
de l'església.

El medalló superior i més
important estava dedicat a la
Mare de Déu del Rosari, a qui hi
havia molta devoció i, fins i tot,
existia una antiquíssima confra-
ria sota la seva advocació.

Fabià Corretgé Blasi
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Per continuar endavant aques-
ta interessant secció dema-
nem la col·laboració de totes
aquelles persones que tin-
guin documents antics (foto-
grafies, llibrets, propagan-
des, tríptics, retalls de prem-
sa, etc.). Comuniqueu-ho a
qualsevol dels membres de
l'equip redactor de la revista. '



Alpica t fa espor t !
Estimats veïns de la
població.
És un honor per a totes

les persones que treballem i
estimem l'esport inaugurar
aquesta secció a la nostra

Equip aleví masculí de futbol

Juan Fabregat
David Doblas

Marco Mercaroni
Néstor Ríos
Jordi Borrell

Aleix Expósito
Óscar Peremiquel
Jaume Sanjuan
Marc Expósito

revista. En ella trobareu tots els
esports i categories que tenim a
la nostra població i els resultats
dels diversos equips esportius.

Equip infantil femení de volei:

Melani Rincón
Elia Gilart

Gemma Sanjuan
Noemí Saló

Anna Navarra
Irene Escuer
Laia Roure
Bea Gómez

Tània Fargues
Verònica Quintero
Montse Canyadell

Si algun grup esportiu vol sortir
en aquesta secció s'ha de

posar d'acord amb l'Ajun-
tament per als propers
números. Des d'aquestes
línies també volem que
tots els veïns que heu arri-
bat nous a la nostra pobla-

ció us feu partícips i
col·laboreu en tots els
esports que practiquem
a la nostra població per a
poder aconseguir grans
seccions esportives i faci-
litar que d'aquí a poc
temps es faci realitat el
projecte de construcció
d'un poliesportiu, amb el
que tots somniem.

Us hem de dir que des de
l'Ajuntament, en pocs dies, es

posarà en funcionament una ofi-
cina anomenada Delegació
d'Esports, que estarà oberta a

tothom i des de la qual treba-
llarem per crear sortides a la
neu, crear una penya motoris-
ta, etc. Per tot això, comptem
amb tots vosaltres!

Equip alevi femení de volei
semifinalista de les 24 h. de Lleida

Laura Clarasó
Teresa Bosch

Jessica Gómez
Marta Gatius
Sílvia Gatius
Sheila López
Patricia Xuclà

Dessireé Xuclà
Joana Expósito
Águeda Gasión

Laura Gatius
Cristina Ibars

Serena del Pino

mera vegada que juga, ja que
és de recent creació.

L'equip cadet va jugar molt bé,
però es va trobar amb un gran
equip com és el Club Torrefarre-
ra. Tot i això, esperem que
vagin cap a dalt.

Si algun nen/a del poble vol for-

Equipcadetfemení de volei
Hem de dir que aquest comen-
çament de temporada tot ha
anat molt bé. L'equip aleví ha
començat guanyant els dos par-
tits.
Claver O - Doctor Serés 2.
St. Jaume O -Doctor Serés 2.

L'equip infantil va perdre 25-23
25-21 davant l'IES Maria
Rubies, en un partit vibrant i
molt ajustat. L'equip és la pri-

mar part d'aquests equips
només cal comunicar-ho a l'ofi-
cina esportiva o, de moment, a
l'Ajuntament.



Alfred Camps

Des de fa un any, amb l'a-
juda de l'AMPA del
Col·legi Dr. Seres, un
entrenador vol tirarenda-
vant l'objectiu que els
nens facin esport, i es va
crear aquest nou club,
que està obert a tothom.
Comptem amb un exen-
trenador del club Domi-
niques i amb uns grans
atletes. Hem de recordar
que, l'any passat, 7 atle-
tes van arribar a la final
del Campionat de Cata-
lunya i 3 van arribar a la
final a l'estadi Olímpic de
Barcelona, del Club
Súper 3. El club entrena
el dimarts i el divendres
de4.30a5.30.
La primera cursa que
farem enguany serà el

21 de novembre a la
famosa cursa de la
JEAN BOUIN, a Barce-
lona. Un cop acabada
la cursa anirem pares,
atletes i entrenadors a
patinar sobre el gel al
Palau Blaugrana.

També volem recordar el tre-
ball realitzat per un pilot de
motocross del poble, l'Alfred
Camps, pilot capdavanter al
campionat de Catalunya. Des
d'aquí, li volem donar ànims i
suport perquè continui enda-
vant, com ho està fent.

Fins al proper número amb
més notícies esportives.

Óscar Llovera

Escol a de futbo l Mig Jegri à
Fa 1 any ens vam reunir a
Torrefarrera els tres repre-
sentants del futbol base
de Rosselló, Torrefarrera i
Alpicat. D'aquesta reunió
va néixer el Club Esportiu
Mig Segrià.
Amb la col·laboració dels
tres ajuntaments i de la
paperera ALIER, SA de
Rosselló, es va poder for-
mar el club. El primer any
vam tenir nou equips ins-
crits en competició, de la
manera següent:

Que juguen al camp
d'Alpicat:

Benjamins-3 equips
Prebenjamins-1 equip

Que juguen al camp de
Torrefarrera:

Alevi A
Infantil A
Infantil B

Que juguen al camp de
Rosselló:
Aleví B
Cadet

Per ser el primer any en aquest
projecte, estem bastant satis-
fets del resultat aconseguit.
En el segon any d'existència d'a-
quest club. hem tingut les

La Junta

mateixes ganes de tirar-lo enda-
vant. Amb la col·laboració dels
tres ajuntaments i d'ALIER, SA,
hem pogut posar un autocar per
desplaçar els jugadors als
entrenaments que es fan als
diferents pobles.
Aquest any, els equips han
estat els següents:
Que juguen al camp d'Alpicat:

Benjamins o Prebenjamins
Que juguen al camp de

Torrefarrera:

Infantil A
Infantil B

Que juguen al camp de
Rosselló:
Aleví A
Cadet

Com ja sabem, és un club petit,
però esperem que cada any
que passi es pugui anar
engrandint.
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Comunita t de regant s
Fa alguns anys que
ocupo el càrrec de pre-

sident d'una comunitat
d e regants del Canal d'Aragó
i Catalunya, i conjuntament
amb els membres de la Junta
Rectora i del Jurat de Regs,
estem fent el possible per que
l'administració de la nostra
Comunitat sigui el més correcta
possible, utilitzant una progra-
mació de reg que fa que no es
malmeti gens d'aigua.

Com a president, he de dir que
estic molt entusiasmat en un
càrrec en el qual s'administra
un tresor diví tal i com és l'ai-
gua, ja que d'ella en depèn la
productivitat dels nostres
camps, tal i com tots els agricul-
tors estem comprovant fa
alguns anys en què disposem
d'aigua en abundància, sense
cap mena de problema a l'hora
de regar. Però de la mateixa
manera que sento entusiasme,
he de dir que també estic preo-
cupat, ja que l'aigua és un bé
escàs. Tots sabem que les auto-
ritats competents ens estan

informant que hem d'adminis-
trar molt adequadament aquest
líquid tant preuat. Per la meva
part estic aconsellant l'agricul-
tor perquè construeixi embas-
saments, si en té la possibilitat,
i, encara més, si pot s'ha d'ins-
taurar un sistema de reg per
aspersió o de reg localitzat. És
cert, que possiblement estem
en una zona privilegiada, però
tenint en compte que el Canal
d'Aragó i Catalunya està dividit
en dues zones, la Zona Alta i la
Baixa. Quan l'embassament de
Joaquim Costa es troba en
hores baixes es produeix
aquesta divisió de zones, i
nosaltres, que ens trobem a la
Zona Baixa, ens alimentem de
l'embassament de Santa Anna,
i, si no fos per això, ens troba-
ríem en vertaderes dificultats, ja
que l'embassament de Joa-
quim Costa, a part de tenir poca
capacitat, té una gran part
coberta de fangs.

En aquests moments la CHE
(Confederació Hidrogràfica de
l'Ebre) està treballant per cons-

truir l'embassament de Santa
Liestra i estic convençut que el
veurem fet realitat tot i l'oposició
que hi ha. Seria un gran alleuja-
ment per als regants del Canal
d'Aragó i Catalunya, però men-
trestant hem de pensar que
poden venir temps més dolents
o temps de sequera per als
quals hem de mentalitzar-nos i
estar preparats. Déu vulgui que
això no passi i puguem gaudir
de l'abundància que tenim últi-
mament.

Per últim, vull desitjar unes
bones festes de Nadal i Any
Nou a tots els veïns d'Alpicat i a
tots els regants.

Francesc Badia i Navarra
President de la Comunitat de
Regants de la toma núm.10
dreta. Toma de la Cerdera.

Com es rega el terme d'Alpica t
Amb motiu de la publi-
cació de la segona fase
de la revista municipal
El Nou Pinetell, se'ns ha
demanat a la Comunitat
de Regants Núm. 124
del Canal d'Aragó i Cata-
lunya d'Alpicat una
col·laboració en l'es-
mentada revista, que
f e s r e f e r è n c i a a
assumptes de reg del
nostre municipi. **v>
En aquesta ocasió vol-
dríem informar els lec-
tors que el nostre terme
munic ipa l , segons
dades del Consell
Comarcal del Segrià, té
una extensió aproximada de
1.500 hectàrees. D'aquesta
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Primera entrada d'aigua al pantà del Pla. Any 1997

extensió, 222 ha es reguen del
Rec Nou, que és una sèquia
filial del Canal de Pinyana i que

rega l'horta vella del terme, que
són les primeres terres que es
van regar i que estan conside-


